
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 18. juni 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 677

Finder ministeren det tilfredsstillende og acceptabelt, at Banedanmark først ik-

ke giver en tidshorisont for dernæst ikke at svare på pressens og borgernes

henvendelse i sagen om elevatorerne på Skørping Station, der er taget “mid-

lertidigt” ud af brug?”

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Prehn (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Prehn@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen

formand
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